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Protokół Nr LXIV/23 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 24 listopada 2023 roku 

 

Otwarcia LXIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1001 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępcę Burmistrza, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Radcę Prawnego, sołtysów, 

radnych Rady Miejskiej w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych gości. 

Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, że w celu wypełnienia obowiązku 

wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo 

w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 15 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu).  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycję zmian do porządku obrad? 

 

Pan Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 2023.  

 

Nie było więcej propozycji zmian do porządku obrad zatem radni przeszli do 

głosowania. 
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Za wprowadzeniem do porządku obrad jako punkt 6m) projektu uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 2023, głosowało 15 

radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Inspektora ds. obronnych, obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego 

na temat przygotowania do zimy. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

c) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na rok 2024, 

d) przyjęcia planu sesji na 2024 rok, 

e) wyrażenia zgody na zawarcia kolejnych umów najmu, 

f) wyrażenia zgody na zawarcia kolejnych umów najmu, 

g) wyrażenia zgody na zawarcia kolejnych umów najmu, 

h) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowych położonych na terenie miasta Karlino- 

obręb 004, 

i) przyjęcia programu współpracy Gminy Karlino z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2024, 

j) rozpatrzenia petycji, 
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k) wyznaczenia opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Karlinie, 

l) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych, 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie LXIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LXIII sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 15. 

radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LXIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady od ostatniego posiedzenia wpłynęły analizy 

dotyczące oświadczeń majątkowych od Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego 

w Koszalinie, Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Koszalinie oraz 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Białogardzie. Rada Miejska w Karlinie otrzymała 

także do wiadomości wniosek Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji 

w Białogardzie dotyczący dodatkowej dopłaty pieniężnej do pokrycia części 

planowanych, zwiększonych kosztów działalności Spółki RWiK w roku 2024.  
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W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Nie zgłoszono innych wniosków ani informacji. Przewodnicząca oddała głos Panu 

Burmistrzowi. 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zabrał głos i razem z Przewodniczącą 

Rady Miejskiej oraz Zastępcą Burmistrza wręczyli nagrody za osiągnięcia sportowe 

w zapasach dla zawodników oraz Prezesa MLUKS i trenera Wojciecha 

Sadowskiego. Burmistrz wszystkim serdecznie pogratulował i życzył dalszych 

sukcesów. 

 

Pan Wojciech Sadowski Prezes MLUKS w Karlinie serdecznie podziękował za 

docenienie sukcesów wszystkich. Dodał, że zapasy to sport ogólnorozwojowy. W tym 

roku jego zawodnicy zdobyli 16 medali Mistrzostw Polski. Podziękował także za 

wsparcie, bo Gmina jest jedynym ich sponsorem i jak podkreślił starają się ją godnie 

reprezentować. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos, przedstawić jakieś wnioski lub 

przedstawić informacje? 

 

Pan Leszek Gago Radny Rady Miejskiej w Karlinie podziękował, że na terenach 

jego okręgu wyborczego, na drodze od miejscowości Syrkowice oraz z Mierzyna do 

Ubysławic został położony asfalt. Bardzo serdecznie za to podziękował, za inicjatywę 

dla gminy i dla firmy Tauron, która ten asfalt położyła i utwardziła również pobocza. 

Teraz można jechać do Koszalina nie przez Biesiekierz, tylko przez Mierzyn. 

 

Pan Szymon Ręcławowicz Członek Rady Powiatowej w Białogardzie 

Zachodniopomorska Izba Rolnicza zabrał głos, powiedział, że jest rolnikiem 

z miejscowości Domacyno i jako reprezentant Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej 

chciałby przedstawić radnym kalkulacje, które ODR Barzkowice wyliczył dla 

województwa zachodniopomorskiego i dotyczą opłacalności produkcji rolniczej 

(załącznik nr 4. do protokołu). Poprosił, aby radni zapoznali się z nią i zaapelował, 
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żeby podatek rolny na rok 2024 ustanowić na poziomie podatku z tego roku. Dodał, 

że sytuacja rolników jest bardzo ciężka i poprosił raz jeszcze, żeby radni przy 

procedowaniu projektu uchwały wzięli to pod uwagę. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

zaznaczyła, że będzie procedowany projekt uchwały w sprawie obniżenia podatku 

rolnego. Projekt uchwały zakłada znaczące obniżenie średniej ceny skupu żyta na 

potrzeby podatku rolnego. Jest to dla rolników obniżenie o 21 zł do hektara, ale radni 

muszą również wziąć pod uwagę budżet na przyszły rok. Dodała, że jest to znacząca 

kwota i rozumie również to, że Izba zawsze występuje z wnioskiem o obniżenie 

podatku. Gmina Karlino jest jedną z gmin, które zawsze „wychodzą” wielkim ukłonem 

do rolników. Rada na spotkaniach, po tym, jak przedstawiają się sytuacje budżetowe, 

jak się przedstawia sytuacja w rolnictwie wypracowuje konsensus. W tym roku 

również uznaliśmy, żeby pochylić się nad trudną sytuacją rolników i przedłożony 

projekt uchwały będzie wpływał na obniżenie stawki podatku rolnego. 

 
Pan Szymon Ręcławowicz Członek Rady Powiatowej w Białogardzie 

Zachodniopomorska Izba Rolnicza odpowiedział, że rozumie to i Burmistrz zawsze 

pyta Izbę Rolniczą o opinię, ale poprosił raz jeszcze o pochylenie się nad ciężką 

sytuacją rolników. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

odpowiedziała, że Rada Miejska w Karlinie przychyla się do obniżenia podatku 

i Burmistrz również bierze pod uwagę zdanie Izby Rolniczej. Burmistrz zawsze stoi 

za tym, żeby w naszym mieście, w naszej gminie żyło się lżej. To jest sprawa 

wysokiej rangi, że nie głosujemy, jak się podoba, tylko brane są wszystkie możliwe 

stanowiska i posiedzenia stałych komisji są po to, żeby dyskutować, żeby się 

wspierać i na koniec wypracować jednogłośnie stanowisko. 

 

Zmieniło się quorum o godzinie 1020 obrady opuścił Pan Waldemar Grażyński 

Radny Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych było 14 radnych. 
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3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina odniósł się do wypowiedzi Pana Leszka 

Gago Radnego Rady Miejskiej w Karlinie i powiedział, że droga, o której mówił 

Radny jest drogą powiatową, nie drogą gminną i było o tym już mówione kilka razy 

na sesjach. Pierwotnie Zarząd Dróg Powiatowych podpisał umowę na remont tylko 

tego odcinka między Syrkowicami a Mierzynem. Dopiero po zebraniu  

w Ubysławicach, gdzie został zgłoszony problem naprawy tej drogi i to, że należy 

zrobić również drogę od Mierzyna do Ubysławic i do granicy gminy. Wtedy dopiero 

Burmistrz włączył się w rozmowy z Tauronem i ze Starostą. Rozmawiali, spotykali się 

i podjęli działania, żeby ten problem rozwiązać. Rozmowy doprowadziły do tego,  

że zakres robót został rozszerzony. Trzeba oddać każdemu to, co jest jego i nie 

przypisywać sobie innych i cudzych zasług. Burmistrz dodał, że wspólne działania 

Starosty i naszej gminy, doprowadziły do tego, że ta droga jest do granicy gminy 

naprawiona. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy 

w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 5. 

do protokołu). Następnie Burmistrz Karlina poinformował, że w ostatnim czasie 

otrzymane zostały dwie nagrody, a właściwie jedną otrzymała Gmina, a jedną firma 

Homanit. Polska Agencja Prasowa ogłosiła konkurs „Biznes przyjazny dla gminy”. 

W skali całego kraju i w każdym województwie wyróżniano te firmy, które wspierają 

samorządy gminne w realizacji ich zadań własnych. Gmina Karlino zgłosiła do tego 

konkursu firmę Homanit. Następnie Burmistrz powiedział, że odbył się także XXIX 

Sportowy Turniej Miast i Gmin 2023, który odbywa się co roku. Zgłaszane są do tego 

turnieju wszystkie wydarzenia i aktywności sportowe i rekreacyjne, które w danym 

tygodniu odbywają się na terenie gmin. Gmina ze względu na aktywną działalność 

Regionalnego Centrum Turystyki i Sportu, również się zgłosiła w tym roku i tym 

razem zajęła III miejsce w grupie gmin do 15 000 mieszkańców. Otrzymano przy tym 

także niewielką gratyfikację finansową w wysokości 4000 zł. Kwota ta zostanie 

wykorzystana na prowadzenie działalności Regionalnego Centrum Turystyki i Sportu. 

W dalszej części swojego wystąpienia Burmistrz przekazał informację, że Gmina 

przygotowuje się do złożenia dwóch wniosków do programu Interreg. Jest to program 

współpracy przygranicznej i mowa jest o wnioskach inwestycyjnych. Pierwszym 
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z nich będzie rozbudowa muzeum w Karlinie. Pan Waldemar Miśko przypomniał, że 

w przyszłym roku Zakład Oświaty przenosi się na ulicę Konopnicką do nowego 

budynku i te zwolnione pomieszczenia będą zagospodarowane na rozbudowę 

i rozwój Muzeum Ziemi Karlińskiej. W tym zakresie Gmina Karlino porozumiała się 

z Gminą Wolgast, z nowym Burmistrzem.  Wczoraj odbyło się spotkanie, na którym 

konsultowany był pomysł Gminy Karlino i otrzymano konkretne uwagi. Będzie w tej 

chwili to również uzupełniane i modyfikowane, tak żeby też w większym stopniu, 

zwrócić nacisk przy ocenie tych projektów na tzw. transgraniczność i pokazywanie 

szczególnie mocno, że jest to program wspólny, a nie że każdy partner zrobi tylko 

coś w swojej gminie. 

Drugi projekt, który Gmina chce zgłosić jako wspólną realizację działań w Gminie 

Wolgast i Gminie Karlino, jest pomysł związany z pumptrackiem, z budowaniem 

zbiorników do gromadzenia wody i nasadzeniami oraz zagospodarowaniem terenów 

zielonych. Ten wniosek będzie zgłaszany w miesiącu maju przyszłego roku.  

 

Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

5. Informacja Inspektora ds. obronnych, obrony cywilnej i zarządzania 

kryzysowego na temat przygotowania do zimy. 

Informacja na temat przygotowania do zimy przygotowana przez Pana Jarosława 

Tarnawczyka Inspektora ds. obronnych, obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego 

w Urzędzie Miejskim w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 6. 

do protokołu). Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

Trzy stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 9, 

liczba głosów „przeciwnych” – 4,  
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liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/643/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu). 

 

b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

Trzy stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 9, 

liczba głosów „przeciwnych” – 4,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/644/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu). 

 

c) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na rok 2024, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 2,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/645/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie Pani Beata Klepuszewska 

skomentowała, że chyba nie wszyscy chcą, żeby rolnikom było lżej, no ale każdy ma 

prawo głosować według swojego sumienia. 

 

d) przyjęcia planu sesji na 2024 rok, 
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Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/646/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

e) wyrażenia zgody na zawarcia kolejnych umów najmu, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/647/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). 

 

f) wyrażenia zgody na zawarcia kolejnych umów najmu, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/648/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 
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g) wyrażenia zgody na zawarcia kolejnych umów najmu, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/649/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

h) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowych położonych na terenie miasta Karlino- 

obręb 004,  

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/650/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

i) przyjęcia programu współpracy Gminy Karlino z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 
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liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/651/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

j) rozpatrzenia petycji, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/652/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

k) wyznaczenia opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Karlinie, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/653/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

l) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/654/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że projekt tej uchwały został przesłany do radnych na skrzynki email 

dnia 22.11.2023 r., a przed sesją radni otrzymali wersję papierową. Następnie 

Przewodnicząca oddała głos Burmistrzowi Karlina. 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina wyjaśnił, że pojawiły się środki finansowe 

w Lokalnej Grupie Rybackiej z Mielna, które można przeznaczyć na infrastrukturę 

sportowo-rekreacyjną. W ramach tych ponad 200 000 zł plus wkład własny razem 

chyba około 260 000 zł i w ramach tych środków można coś zrealizować. Należy 

to zrobić jeszcze w tym roku, więc jest to istotne i jest to sprawą pilną, żeby wydać te 

pieniądze w roku bieżącym. Pewnie zwroty, bo to są pieniądze unijne, nastąpią 

w przyszłym roku. W ramach tych środków będzie zrealizowany jeszcze w tym roku 

plac zabaw na ulicy Leśnej oraz odnowiony plac zabaw przy ulicy 4 Marca. Zostaną 

również zakupione kajaki i rowery na wyposażenie naszej przystani kajakowej.  

 

Pani Lucyna Szymecka Skarbnik Gminy dodała, że pierwotna wersja uchwały 

dotyczyła tego, że udzielimy dotacji dla klubu sportowego Tramp i na środki własne 

oraz na środki unijne. Po konsultacji z radcami prawnymi doszliśmy do wniosku,  

że klub sportowy otrzyma pożyczkę z budżetu, tym samym nie będzie to wydatek 

z budżetu, a rozchód. Zmniejszymy wydatki o tą kwotę, którą damy im na te środki 

unijne i będzie ona w rozchodach jako pożyczka. W przyszłym roku będzie zwrot 

do budżetu jako przychód. Projekt uchwały różni się tylko tym, a wszystko inne 

pozostaje bez zmian. 
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXIV/655/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 listopada 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy radni mają do złożenia na piśmie jakieś interpelacje lub 

zapytania? 

 

Pan Krzysztof Chrzanowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie poprosił o zabranie 

głosu i powiedział, że nie ma wniosku, tylko ma prośbę. Zaapelował, żeby przy 

następnym głosowaniu Pani Przewodnicząca o swoich prywatnych odczuciach nie 

informowała, ponieważ radnych obowiązuje regulamin i mają prawo głosować, tak jak 

uważają.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

odpowiedziała Radnemu Chrzanowskiemu, że ma prawo wyrażać swoje zdanie 

w każdym punkcie. Może zabrać głos radnemu w każdym momencie i swoje zdanie 

wyrazić również w każdym momencie. Dodała, że nie zwracała się personalnie do 

nikogo i dla niej taka sytuacja, która się wydarzyła, jest trochę niezrozumiała, stąd 

było jej takie zdziwienie. 

 

8. Zakończenie LXIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 

24.11.2023 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1041 dokonała zamknięcia LXIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  
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Protokołowała: 
Agata Anielska 
 
 
 
Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 

 


